

Title (en)

Packaging device for rotating brush.

Title (de)

Verpackungsvorrichtung für rotierende Bürste.

Title (fr)

Dispositif d'emballage pour une brosse rotative.

Publication

EP 0623525 A1 19941109 (FR)

Application

EP 94400989 A 19940505

Priority

FR 9305457 A 19930506

Abstract (en)

Packaging device for a brush for a drill, including a sheet of thermoformed plastic (5) defining a frustoconical dish (6, 7) accommodating the hub part (3) and the bristles (4) of the brush, and a flat portion (12) bearing an information label and equipped with a hanging hole (18). The handle (shaft) (1) of the brush passes through a hole (8) in the bottom (6) of the dish and receives a locking washer (9). This packaging allows purchasers to touch the bristles of the brush, while avoiding the brushes becoming entangled, which is what happens when they are displayed loose. <IMAGE>

Abstract (fr)

Dispositif d'emballage d'une brosse pour perceuse, comprenant une feuille de matière plastique thermoformée (5) définissant une cuvette tronconique (6, 7) logeant le moyeu (3) et les poils (4) de la brosse, et une portion plane (12) portant une étiquette informative et munie d'un trou de suspension (18). L'arbre (1) de la brosse traverse un trou (8) au fond (6) de la cuvette et reçoit une rondelle d'arrêt (9). Cet emballage permet aux acheteurs de toucher les poils de la brosse, tout en évitant l'enchevêtrement des brosses qui se produit lorsqu'elles sont présentées en vrac. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 73/00

IPC 8 full level

B65D 73/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 73/0035 (2013.01); **B65D 73/005** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 4351436 A 19820928 - HELMS CHARLES R
- [A] FR 2583468 A1 19861219 - DEVAUX JEAN [FR]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0623525 A1 19941109; FR 2704836 A1 19941110; FR 2704836 B1 19950811; WO 9426617 A1 19941124

DOCDB simple family (application)

EP 94400989 A 19940505; FR 9305457 A 19930506; FR 9400524 W 19940505